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 Esillä vuosikokousasiat 

 Kylätalon asioita 

Kaupunginjohtaja Kimmo Jarva on maakunnissa kierrellessään 
tutustumiskäyneillä puhunut kyläyhdistysten tärkeydestä ja tilojen 
tärkeydestä, joissa kyläyhdistykset toimivat ja antanut ymmärtää, että 
kaupunki tukee myös jatkossa kyläyhdistysten toimintaa. 
Kaupunginjohtajamme mukaan kaikenlainen yhdistystoiminta on 
tärkeää, kuten esimerkiksi meillä aktiivisesti toimiva 
seniorikerhotoiminta. Ollessaan vierailulla kylällämme toimivassa 
seniorikerhossa hän oli todennut kylätalomme olevan hyvässä kunnossa 
ja nyt kyläyhdistyksellä olisi mahdollista ostaa se omaksi. 

Muun muassa tästä asiasta keskustelemme kyläkokouksessa    

Tervetuloa kaikki kokoukseen miettimään yhdessä kyläyhdistyksen 
tulevaisuutta. 

 

Kahvitarjoilu ! 

Terveisin 

Haapajärven kyläyhdistys 


